

MÖTESPROTOKOLL \$\$M2 22/23

Onsdagen den 21/9-2022 kl. 18:02.

Mötesrummet, Dragskåpet, Teknikringen 36B

Närvarande

Elsa Berlin, ordförande

Emma Kroon, vice ordförande

Emmy Albinsson, kassör

Elin Sergel, lokalansvarig

Erik Estreen, sekreterare

Nora Mac Key, eventkoordinator

Alex Hellgren, kommunikationsansvarig

Ella Westling, ambassadör

Fredrika Kutteneuler, Nr 1

Ellen Engquist, sektionsveteran

Bilagor: 5

1. Formalia

a. Mötets öppnande

Ordförande Elsa Berlin öppnade mötet kl 18:02.

b. Mötets behöriga utlysande

Bilaga

Kallelse skickades ut 13/9-2022 och publicerades på hemsidan och i Draget samma dag. Föredragningslistan skickades ut 16-9/2022 och publicerades på hemsidan och anslogs i Draget samma dag. Båda var inom tidsgränsen.

Mötet beslutade

att mötet var behörigt utlyst.

c. Val av justeringsperson

Ella Westling anmälde sig frivilligt.

Mötet beslutade

att välja Ella till justeringsperson.

d. Anmälan av förhinder

Inga anmälda förhinder fanns.

e. Adjungeringar

i. Rösträtt till Nr 1

Styrelsen vill adjungera sin Nr 1, Fredrika Kutteneuler med rösträtt och förslagsrätt för resten av året.

Mötet beslutade

att ge Fredrika förslagsrätt och rösträtt under året.

f. Anmälan av övriga frågor

Inga övriga frågor anmäldes.

g. Bordlagda frågor

Det fanns inga bordlagda frågor att diskutera.

h. Föregående mötesprotokoll

Föregående mötesprotokoll är inte justerat än.

i. Fastställande av föredragningslistan

Bilaga

Elsa föreslog att lägga till punkterna "Fri nominering av Masterchef och Souschef" till punkt 3b och punkten "Äskningar" till punkt 5 med underpunkten 5a "Switch pitch".

Mötet beslutade

att fastställa föredragningslistan i dess reviderade form.

j. Uppföljning

Samtliga uppdrag har genomförts eller är på väg.

k. Meddelanden

i. Presentation av fika

Fredrika presenterade punkten, ryttarkakor och veganska kolasnittar som var fantastic.



2. Orientering

Check-in.

3. Motioner

a. Förändring av valberedningens arbetsätt

Ellen presenterade sin motion som var en diskussionspunkt på SM3 för 1,5 år sedan. Feedback har inhämtats från äldre och nya Valberedningen. Punkt 1 ändrar i stadgarna, vilket

THS Kemisektionen, Teknikringen 36B, 100 44 Stockholm, www.kongligkemi.com

betyder att det måste gå igenom två SM för att ändringen ska ske. Bestämmandet av vilka ansvarsposter som ska ha intervjuer och de som ska ha sök via formulär skrivs in i reglementet, vilket gör att det är lätt att flytta vilka som ska sökas på vilket sätt om ändringar behöver göras.

Styrelsen beslutar

*att*₁ besluta om att-satserna i klump.

*att*₂ bifalla motionen i dess helhet.

Ellen lämnar mötet 18:26, hon var inte alls här endast för denna motion.

b. Fri nominering av av Masterchef och Souschef

Talmanspresidiet behandlar nog denna motion som ett förtidsyrkande, men styrelsen behandlar den iallafall. Det är kul att de är taggade på att dra i det! Då ledamöter väljs under SM1 så måste de dock ta in maskotar istället

Mötet beslutar

att bifalla motionen i dess helhet.

4. Propositioner

a. Äskning om hedersprisplaketter

Det finns en tavla där tidigare hedersprisvinnare får en plakett uppsatt. Det skulle vara int att ha den uppdaterad och kanske att den är satt på ett bättre ställe. Fin tradition att sätta upp fler. Kostar 195 kr per plakett, 8 år att sätta upp. Bra att äska för lite extra. Tas från sparandet.

Mötet beslutar

att faställa propositionen i dess helhet.

b. Budgetrevidering

Planen är att gå minus så att vi kan ge tillbaka till sektionen. Får mer pengar för pubar, nollepubrundan och CBH-skolan/THS.

Mötet beslutar

att fastställa propositionen med föreslagna ändringar

5. Äskningar

a. Switch pitch

Väldigt mycket att använda vår dispositionsfond till (1/4) samt stor stöldrisk. Styrelsen uppmantrar motionären att äska till SM istället!

Mötet beslutar

att avslå äskningen.

6. Upplåtelseavtal för draget

Alex och Nora går på mötet för upplåtelseavtalet där det tas fram nya avtal. Vi behöver spåna vad som är viktigt att ha med på avtalet.

Mötet beslutar

att auktionera mötet till 19:02.

Mötet återupptas.

Viktiga saker för avtalet:

Reglering av städning, städaren är lite weak med att vara ordentlig.

Temperatur för att det ska fungera som studieyta.

Reglera att nån måste ha tillgång till lokalen året om, dvs samtliga utrymmen inklusive toapappershållare.

Ska involveras inom processer som är angående lokalen.

De ska se till att det finns fungerande brandutrustning.

Uppdatera till 50 för FEST.

Inte vi som ska betala vid vandalism på utsidan av lokalen.

Just nu behöver vi tillgång för att göra minsta lilla ändring, typ spika en spik. Vi får inte göra nåt i lokalen utan deras tillstånd. Kanske att vi får göra mindre ändringar i lokalen.

Vi behöver veta vem vi ska höra av oss till vid inbrott och vem som har ansvar vid inbrott/vandalism.

KTH ska fixa och underhålla våra mikrovågsugnar, typ hur många beroende på hur många som använder dem. KTH ska fixa våra lampor i köket, vi bör inte behöva fixa lampor. Förtydliga vad städarna får använda i vår städskrubb, och vilka som ska införskaffa det.

KTH borde fixa stolar och bord, då det måste vara en studieyta. Vi måste ha en fungerande kyl och frys, spis, fläkt.

KTH sak tillhandahålla källsortering i sektionslokalen.

Elin drar info från lokalsråd:

Beslutet att flytta alla sektionslokaler lades på is, då de ville flytta på dekis men det var för svårt att göra. Om vi vill ha mörkläggningsgardiner så måste vi införskaffa det själva, då vi inte får tejpa upp saker framför fönsterna. Detta måste även gå via KTH. Vi måste slänga wellpapp och och glas bakom murstensparken vid teknikringen 6. Under mottagningen så tömdes de väldigt sällan vilket gjorde att de blev väldigt fulla, detta ska tydligen vara bättre nu. Städavtalskontraktet hade fått en del kritik, då ingen sektion tyckte att det uppfylldes. Anledningen att de tog bort vårt kök är att vi egentligen inte får laga mat i sektionslokalen, utan egentligen måste gå till Nymble-köken eller tillhandahålla mat som kan lagas i mikron fram till 23. Det hela var lite av ett dick-move då vi inte blev tillsagda utan de tog bort köket utan förvarning. Vi blev dessutom av med mikros under renoveringen.

7 Övriga frågor

Idéen om styrelsepub hade återkommit och vi fick svar från Tilde. Det kan vara svårt att få folk att vilja gå på en pub utan en banger idé. Argumentet att det kanske ändå inte leder till ökade sök vilket var ett argument för att vi skulle ha puben. Så vi tänker att vi skjuter upp det till P3.

Vi är medlemsorganisation i Unga forskare och vi får ta del av deras bidrag, vilket är 45 kr per medlem vilket leder till att vi får ca 20000 om året från dem. Vi kan dessutom söka projektbidrag från dem. Varje år har dem ett årsmöte där föreningar från runt om i landet får delta och ta beslut och vi har blivit tilldelade 5 platser. De står för boende och mat i linköping över helgen den 12-13 November. Styrelsen har första tjing för platser, och resten fylls ut av intresserade sektionsmedlemmar.

8 Ansvarsfördelning

Elsa ska skriva till Ville om äskning

Elsa ska skriva motionssvar om KÄKA

Emmy ska skriva motionssvar till VB

Elsa ska skriva mail till Tilde

9 Nästa möte

Datum för \$\$M3 är inte bestämt ännu.

10 Mötets avslutande

Ordförande Elsa Berlin avslutade mötet kl 19:47.

Protokoll \$\$M2
2022-09-21
Sid 7(7)



Vid pennan, Stockholm 2022-09-21

Justerat, Stockholm 2022-09-26

Erik Estreen,

Ella Westling,

Sekreterare

Justeringsperson

Justerat, Stockholm 2022-09-26

Elsa Berlin,

Ordförande